

Title (en)

Procedure for suspension and removal of partitions.

Title (de)

Verfahren zum Aufhängen und Abhängen von Wänden.

Title (fr)

Procédure pour suspendre et enlever des cloisons.

Publication

EP 0648455 A2 19950419 (DE)

Application

EP 94114555 A 19940915

Priority

DE 4335447 A 19931018

Abstract (en)

The invention relates to a procedure and a device for exchanging articles in self-service shops, the articles being placed on walls (7) which are hung on fixed structural members, such as posts (5), beams, frame sections, shelves and the like, and are removably arranged thereon. The essence of the invention consists in the fact that the walls (7) are detached from the fixed structural members by means of a mobile device for the purpose of equipping them with articles, are re-equipped in the detached state and subsequently hung on the fixed structural members again by means of the device, or in the fact that equipped walls (7) are merely exchanged using the mobile device. To carry out the procedure, it is proposed that the device consists of a mobile lifting apparatus (1) which has a supporting frame (3) intended for receiving the walls (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Einrichtung zum Austausch von Ware in SB-Geschäften, wobei die Ware an Wänden (7) plaziert ist, die an ortsfesten Bauteilen wie Pfosten (5), Träger, Gestellabschnitte, Regale und dergleichen eingehängt und abnehmbar an diesen angeordnet sind. Das Wesen der Erfindung besteht darin, daß die Wände (7) zum Zwecke des Bestückens mit Ware mit Hilfe einer fahrbaren Einrichtung von den ortsfesten Bauteilen abgenommen, in abgenommenem Zustand neu bestückt und anschließend mittels der Einrichtung wieder an den ortsfesten Bauteilen eingehängt werden oder daß bestückte Wände (7) mit Hilfe der fahrbaren Einrichtung lediglich ausgetauscht werden. Zur Durchführung des Verfahrens wird vorgeschlagen, daß die Einrichtung aus einem fahrbaren Hubgerät (1) besteht, das ein zur Aufnahme der Wände (7) bestimmtes Traggestell (3) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47F 7/08

IPC 8 full level

A47F 5/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/0807 (2013.01)

Cited by

EP0852125A3; BE1010275B3; EP0838178A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0648455 A2 19950419; EP 0648455 A3 19950517; DE 4335447 A1 19950420

DOCDB simple family (application)

EP 94114555 A 19940915; DE 4335447 A 19931018